
 
Protokół 

z XLII zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 
odbytej w dniu 1 lipca  2010r.  

w Sali GOKSiR w Liniewie. 
 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Ludwik 
Szparkowski stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji 
uczestniczy 14 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 

 
Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości położonych na terenie gminy Liniewo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wprowadzeniem do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonych na terenie gminy Liniewo. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli proponowany projekt uchwały do porządku obrad. 

 
Proponowany program sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Wysin na lata 2010 – 2018. 

b) ustanowienia pomników przyrody, 

c) wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych, położonych na terenie gminy 

Liniewo w trybie bezprzetargowym, na rzecz najemców tych lokali, 

d) przeznaczenia do dzierżawy gruntów stanowiących własność gminy Liniewo, 

e) udzielenia przewodniczącemu Rady Gminy pełnomocnictwa, 

f) zmian w budżecie gminy, 

g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych na terenie gminy 

Liniewo. 

7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie sesji. 



 

Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu, więc przewodniczący zapytał kto 
jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 

 

 

Ad.4 
Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 

Gminy Mirosław Warczak.  
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 
 

Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych: 
 

Sławomir Zabrocki – chciałbym podziękować Radzie oraz Panu Wójtowi, nareszcie po 

wielu latach mieszkańcy Chróstów Wysińskich doczekali się asfaltu, 

- mieszkańcy proszą o postawienie na tej drodze znaku ograniczającego prędkość. 

 

Alfons Troka – w sprawie gałęzi na trasie od Liniewa do Orla jest tam coraz gorzej, 

gałęzie wychodzą już na szosę, 

- prośba aby położyć chodnik koło przedszkola od nowa bo jest tam tragedia. 

 

Wiesław Szarmach – objechaliśmy całą gminę i co z tego objazdu zostało, prosiłem na 

ostatniej sesji o wyczyszczenie rowu, bo po każdej ulewie w Wysinie stoi wielka kałuża i 

nawet nikt nie przyjechał tego obejrzeć. Mam prośbę, aby w tych wszystkich wioskach, 

w których istnieje niebezpieczeństwo wylania rowów zacząć po kolei czyszczenie 

rowów. 

 

Ludwik Szparkowski – na styczniowej sesji pytałem o zabezpieczenie Gminy w 

agregaty prądotwórcze, w związku z brakiem prądu na południu Polski, u nas dotknęło 

to tylko Sołectwa Milonki, woda została dowożona do mieszkańców. Jak dzwoniłem do 

Urzędu w sprawie agregatu to dowiedziałem się, że te nasze agregaty są za małe. Ja 



rozumiem jeśli nawalą pompy albo woda jest niezdatna do picia to dowozi się tą wodę. 

W Gminie powinien być agregat, który od razu podłą się i dostarcza wodę tam gdzie jej 

nie ma. Czy w tym roku będzie zakupiony taki agregat? 

- dochodzą do mnie niepokojące głosy z Lubieszyna w sprawie budowy żwirowni na 

granicy Lubiszyna i Liniewa. Czy Pan Wójt mógłby coś powiedzieć więcej na ten temat? 

 

Wiesław Szarmach – objechaliśmy gminę, ale co z tego wynikło 

Ad. 6 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a) zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Wysin na lata 2010 – 2018 

 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

b) ustanowienia pomników przyrody 

 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

 

c) wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych, położonych na terenie gminy Liniewo 

w trybie bezprzetargowym, na rzecz najemców tych lokali 

 

Sekretarz – jest to działka o nr 534/1 o powierzchni 0,1306. Jest to zabudowa 

mieszkalno-komunalna i pomieszczenia gospodarcze. W budynku mieszkalnym znajdują 

się 3 mieszkania, które są zajmowane przez Państwo Łuczkiewicz, Sebastianowicz i 

Panią Mamińską. Złożyli oni wnioski o wykup tych mieszkań. Rada Sołecka w Liniewie 

pozytywnie zaopiniowała ten wniosek. 

 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 



 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

 

d) przeznaczenia do dzierżawy gruntów stanowiących własność gminy Liniewo 

 

Jerzy Bałachowski – na jak długo będzie ta dzierżawa? 

 

Sekretarz – jest to dzierżawa do 3 lat. 

 

Wójt – każdy przypadek będzie rozpatrywany indywidualnie, podobnie jak w 

poprzednich latach, jednak jeśli mamy w planach sprzedaż konkretnej to ta dzierżawa 

będzie na rok. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

 

e) udzielenia przewodniczącemu Rady Gminy pełnomocnictwa 

 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

 

f) zmian w budżecie gminy 

 

Pani skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 



Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 
g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych na terenie gminy Liniewo 

 

Ludwik Szparkowski – czy te działki są uzbrojone? Ile będą kosztować? 

 

Wójt – woda idzie bokiem więc będzie podłączona i prąd też. Jest tam 39 działek i będzie 

z nich przychód w granicach 400 000zł. Ale będzie jeszcze zrobiony jeszcze operat 

szacunkowy. 

 

Ludwik Szparkowski – jeżeli będzie tam doprowadzona woda to ceny tych działek będą 

inne, uzbrojenie tych działek w wodę będzie kosztować w granicach 20 000zł a cena za 

jeden m2 będzie wyższa. 

 

Piotr Piwowarczyk –działki będą uzbrojone poprowadzimy tam sieć główną z 

hydrantem. 

 

Wójt – chcemy to zrobić po najniższej linii oporu. 

 

Grzegorz Michnowski – trzeba to zrobić jeszcze przed sprzedażą, bo ktoś kupi sobie 

działkę i nie pozwoli ciągnąć tam sieci i trzeba będzie to zrobić przez drogę. 

 

Wójt – wodociąg tam będzie, ceny będą dobre dla nas i szybko się sprzedadzą, bo już są 

chętni na nie. 

 

 Ludwik Szparkowski – trzeba zrobić operat szacunkowy i zobaczyć co nam się będzie 

opłacać. 

 

Romuald Kupper – w tym roku można zrobić projekt i zadeklarować na przyszły rok 

wykonawstwo. 

 

Wójt – proszę nam zaufać, a gmina na pewno nie będzie stratna.  

 

Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  



 

 

Ad. 7 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 

Wójt – znak ograniczający prędkość – jest taka możliwość ale musimy się z tym 

zwrócić do powiatu i uzyskać na to zgodę po mimo iż jest to droga gminna, 

- gałęzie – zgłosimy to do ZDP nam nie wolno się tym zajmować, 

- dziury na chodniku koło przedszkola – to również należy do pasa drogi powiatowej 

i zostanie zgłoszone, 

- oczyszczanie rowów – planujemy oczyszczanie tych rowów jeszcze w tym roku 

- agregaty – po realizacji naszych inwestycji związanych z oczyszczalnią ścieków 

będziemy doposażeni w nowe agregaty i jeden nam się zwolni, który teraz tam działa. 

 

Piotr Piwowarczyk omówił inwestycję polegającą na budowie żwirowni LINIEWO 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.30. 
 
 

 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                 Ludwik Szparkowski 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

 

 


